
Zápis z 39. jednání výboru v roce 2010 
ze dne 3.12. 2010 

 
 
 
 
 
 
 

 

Přítomnost 
 

Za výbor: Vítězslav Kubásek, Jiří Suchomel,  Petr Škarda, Lubomír  Hokr, 

Jan Königsbauer, Vlasta Gabrhelová 

výbor je usnášeníschopný 

 
Za kontrolní komisi: Hana Nekolová, Josef Čermák 

 
 
 

 

Program 
 

1. Projednání plnění předchozích úkolů 

2. Stanovení nových úkolů 
 
 
 
 

 
1. Výbor se znovu vrátil k záležitosti nákupu a instalace informačních vitrin ve všech domech 

Společenství a  rozhodl o vypsání nového výběrového řízení v levnějších variantách typů vitrin. 
 

 
 
 

Termín: 15.12.2010 
 

Odpovídá: L.Hokr 
 

 
 
 

2. Výbor se zabýval problémem s nedostatkem teplé vody v některých bytech v Uzbecké, který vznikl 

v souvislosti s uzavřením vody a následné výměny části potrubí v suterénu. Pověřil  V.Kubáska vyřešit 

tuto záležitost ve spolupráci s správcovskou firmou. 
 

 
 
 

Termín: 8.12.2010 
 

Odpovídá: V.Kubásek 



3. Pronájem společných prostor. 

Výbor pověřil J.Suchomela zajistit vyčíslení příjmu z nájmu společných prostor domu za rok 2009 a za 

1.čtvrtletí 2010. 
 

 
 
 

Termín: 15.12.2010 
 

Odpovídá: J.Suchomel 
 

 
 
 

4. Výbor vzal na vědomí informaci o požárně- bezpečnostním  řešení formou zpracování zprávy 

včetně její digitalizace. Zatím bylo neúspěšně osloveno 11 firem a budou osloveni  další. 
 

 
 
 

Termín: konec roku 2010 
 
                                                                                                    Odpovídá: V.Kubásek, P.Škarda 
 

 
 
 

5. Výbor se zabýval stále nedořešenou záležitostí kolem pojistky v souvislosti s havárií na 

elektrorozvaděči ve Vršovické 64. Budou zaslány další urgence na konečné vyřízení pojistné události. 
 

 
 
 

Termín: 15.12.2010 
 

Odpovídá:P.Škarda 
 

 
 
 

6. Výbor byl informován o stavu jednání s neplatiči. Současný stav celkového dluhu je cca 261000 Kč 

a postupně jsou uzavírány dohody o splátkách, vyjma dvou případů, kdy bude muset výbor využít 

všechny zákonné prostředky k jeho vymáhání. 
 

 
 
 

Termín: průběžný 
 

Odpovídá: J.Suchomel 
 

 
 
 

7. Výbor vzal na vědomí informaci o skokovém navýšení spotřeby studené vody v některých domech 

Společenství podané předsedkyní kontrolní komise H.Nekolovou. 

H.Nekolová zaslala správcovské firmě Tommi dopis s vypovídající tabulkou a s výzvou, aby byl 

prověřen technický stav rozvodu studené vody. 
 

Odpovídá:H.Nekolová 



8. Výbor obdržel od kontrolní komise čtvrtletní zprávu o stavu plnění schváleného rozpočtu 

Společenství. Společně s kontrolní komisí byla upravena forma tak, aby mohla zpráva zveřejněna 

v souladu se zákonem. 
 

 
 
 

9. V souvislosti s nevybíravými útoky ze strany některých diskutujících na webových stránkách 

Společenství  výbor rozhodl, že nebude  ani nadále omezovat přístup nebo jejich funkci s apelací na 

věcnost a kultivovanost příspěvků všech zúčastněných. 
 
 
 
 
 
 

V Praze dne 6.12.2010 
 

Zapsal: L.Hokr 
 

Schválil:V Kubásek 



 


